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Senatorn Snellman yttrade: — att ehuru Senatorn väl ansåg att ali tuli
på den inhemska exportvaran bör såsom utgörande en direkt skatt på
produktionen aflyftas, kunde Se1natorn, emedan statsverket, med af
seende å dess, till följd af den landet svårt hemsökta missvext, strängt
i anspråk tagna tillgångar, icke kan undvara den minskning i statsin

10 komsterna, som genom nedsättning eller afskaffande af sågningsafgif
ten nu genast, blefve en följd, för närvarande icke i underdånighet
tilistyrka bifall till borgareståndets ifrågavarande petition; anhållande
Senatorn underdånigst att framdeles, när förändrade förhållanden och
öfriga omständigheter sådant medgifva, få till Hans Kejserliga Majes
tät inkomma med underdånig framställning rörande ifrågavarande
afgifts upphörande för al framtid, åberopande Senatorn underdänigst
sitt, jemte Senatens tidigare gjorda hemställan, afgifna underdåniga
utlåtande i ämnet.

Hvad särskildt anginge sågskattens temporära nedsättande, ansåg
20 Senatorn skildt behof häraf för närvarande icke förefinnas, emedan

exporten af sågade varor fortfarande varit liflig, utom pä landets vestra
kust, der densamma af åtskilliga anledningar, oberoende af närvarande
konjunkturen, delvis blifvit hämmad. Men då fråga uppstätt om
tillverkning och export i större skala af klenare sågadt virke, hvaraf
förut föga exporterats, och detta icke kunde bära någon,. sågningsskatt,
har från Finensexpeditionen fråga blifvit väckt om sädana varors
temporära befriande från erläggandet af sagde skatt; och trodde
Senatorn en sådan befrielse kunna af Senaten medgifvas, utan att Hans
Kejserliga Majestät besvärades med särskilt hemställan derom.
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Hamburg den 30 Novemb. 1867.
Herr Senator Joh. Wilh. Snellman.
Helsingfors.

40 Mitt vördsamma senaste var af den 19 d<enne>s från London. 1 Dover
blefjag uppehållen nära en dag emedan vi icke kunde gå öfver Kanalen
för storm & lågt vatten på bankarna utanför Calais. 1 Antverpen
rådgjorde jag med Herr C. J. Sasse, en gammal firma på platsen &
bekant med den finska & svenska handeln & våra nordiska förhällan
den. Herr Sasse sade mig, att han i anledning af ett bref från Herr E.
Julin i Åbo mycket tänkt på de frågor jag gjorde honom, men icke
kunnat komma till annat resultat än ett med1 undantag af plankor &
bräder våra produkter icke skulle finna en marknad i Beigien samt att
han icke heller visste af någon ny artikel, som kunde produceras hos

50 oss för export till det landet. Till H:r Julin hade han låtit afgå, som
prof, träskor, med trodde icke att våra träslag voro lämpliga för denna
artikel, hvilken han dessutom icke ansåg kunna bära frakten från
Finland.

Från Antverpen gick jag till Amsterdam & erhöll der med tillhjelp af
min vän, Herr A. Th. Tötterman, rysk vice konsul, diverse uppgifter af


